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Senyoretes de D. Miquel”, que han fet els propietaris En José Antonio 
Dàvalos Montagut i la Na Mª Carmen Sales Dàvalos al poble de les 
Coves, sent l’ajuntament qui en representació d’este rep la casa.

La Sra. Mª Carmen vol fer constar que la donació de la seua part d’este 
edifici és per l’agraïment a l’estima que sempre ha tingut el poble de 
les Coves cap a son pare.

També voldria aprofitar l’ocasió per agrair en nom del poble de les 
Coves este gest altruista i desinteressat d’estes dues persones. 

7é.-  MOCIONS D’URGÈNCIA.- Abans de passar al punt de 
precs i preguntes, i segons estableix l’article 91.4 del Reglament 
d’Organització Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
el Sr. Alcalde pregunta si algú dels presents desitja sotmetre a la con-
sideració del Ple, per raons d’urgència, algun assumpte no comprés en 
l’ordre del dia.

El Sr. Sales Sales explica que s’ha rebut una petició de l’Ajuntament 
de Torre d’En Doménec perquè se li autoritze obres de millora de ca-
mins que transcorren pel terme de les Coves,

Sotmesa a votació la urgència del punt s’aprova per unanimitat.

I a continuació el Sr. Sales Sales llegix la següent moció:

En Juan José Sales, Regidor d’Agricultura del Grup Junts pel Nostre 
Poble (JNP) de l’Ajuntament de les Coves de Vinromà, en el seu nom 
i representació i a l’empar del que disposa l’article 97.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, 
presenta per al seu debat i aprovació davant d’este Ple la següent:

MOCIÓ
L’ajuntament de la Torre d’En Doménech, en escrit de data 28 de març 
de 2008 i número de registre d’entrada núm. 497, expose que volen 
demanar la subvenció de “MILLORA I PAVIMENTACIÓ DE CA-
MINS RURALS” a la Conselleria d’Agricultura, i que varis trams 
dels camins inclosos en la mateixa (Camí del Mas Nou de Vilanova, 
Camí dels Racons i Camí del Terrers Rojos)  pertanyen al terme muni-
cipal de les Coves, per la qual cosa sol·liciten autorització per a poder 
realitzar esta obra si els concedeixen la subvenció.
I com la data límit de presentació és el 6 d’abril, demanen una resposta 
el més ràpid possible.

Que ja que no constarà cap desembossament a l’Ajuntament de les 
Coves, es voran beneficiats també els nostres veïns.
Per tot l’anteriorment exposat, el grup Junts pel Nostre Poble (JNP) 
eleva al PLE l’adopció de  l’acord següent:

Donar autorització a l’Ajuntament de la Torre Endoménech, per què, 
en cas que els donen la subvenció, duguen a terme les obres en els 
trams de camí que pertany al terme de les Coves de Vinromà. 

Sotmesa a votació s’aprova per unanimitat.

8é.- PRECS I PREGUNTES.- Obert el torn de paraula es presenten 
els següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu: 
- Preguem als membres del JNP que en el pamflet que van repartir pel 
poble, fique literalment “ sempre anteposarà els interessos del munici-
pi i dels seus veïns als de l’empresa siga quina siga” 
- Jo afirme que quan els van presentar l’esborrany del circuit del Mas 
de la Senyora, la ubicació del circuit la va decidir única i exclusi-
vament l’empresa. L’ajuntament ha buscat una altra alternativa a la 
ubicació ?
S’han tingut en compte les molèsties que els poden suposar als veïns 
dels masos ?  i els perjudicis que poden tindre els grangers?

El Sr. Alcalde respon que no s’ha buscat altra ubicació perquè 

l’empresa el volia ficar ahí i es va fer una enquesta popular, amb la que 
el grup popular no va estar d’acord en la forma,  i la gent va dir que ho 
volia, però que el projecte no s’aprovarà si no s’ajusta als estudis que 
l’Ajuntament li va demanar a l’empresa; i que també s’ha demanat a 
l’empresa que una vegada que tinguen el projecte avançat es faja una 
reunió amb els més afectats, com són els grangers dels voltants i els 
habitants dels masos.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Per tant preguem que en l’impacte, ambiental i de contaminació acús-
tica es tinguen en compte els habitants dels nostres masos i de les 
explotacions ramaderes i com no la distància fins el casc urbà de les 
coves.

El Sr. Alcalde respon que hi ha un tope de decibels que s’ha de com-
plir. I que si no compleixen no es donarà l’autorització.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
- Fa dos mesos se’ns va dir que es buscarien solucions per a la proces-
sionària. Hem d’esperar que passe la plaga per a acabar en ella?

El Sr. Alcalde respon que es va fer un tractament.

El Sr. Zaragozà diu que creu que s’hauria de tornar a fer.

El Sr. Alcalde respon que es farà. 

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Preguem al senyors i senyora del JNP que en referència a l’escrit so-
bre les obligacions reconegudes a Construccions Juan Araque SL; 
que van presentar en el ple de vint-i-nou de novembre de dos mil set,  
la interpretació que vau fer vosaltres és esbiaixada, la següent: treta 
dels informes de la Generalitat Valenciana de l’auditoria feta al nostre 
Ajuntament que es va fer al dos mil tres, però exclusivament de l’any 
dos mil dos, que diu literalment: “las obras de adecuación residencia 
tercera edad, todavía no se habían iniciado en el momento de la fi-
nalización del trabajo de campo a 31 de diciembre de 2002 , pero se 
habían reconocido obligaciones por el importe total de las obres”.

Per tant eixa és la realitat i no un altra. L’auditoria diu que hi ha un 
reconeixement d’obligacions per l’import total de las obres, i no vol 
dir que s’haja pagat. Es una despesa que no s’havia fet però unflava el 
pressupost d’inversions de l’any dos mil dos.

El Sr. Alcalde diu que ell pot estar o no d’acord si s’unflava o no els 
pressuposts, però que creu que quan es llig s’ha d’especificar bé el que 
es vol dir perquè no creu que tota la gent ho entenga, i es pot donar a 
entendre que l’empresa ha cobrat els diners.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que per això puntualitzen, que n’hi ha un 
reconeixement d’obligacions.

El Sr. Viol Zaragozà diu que ell sempre es va remetre al que va llegir 
la Sra. Orient.

La Sra. Orient diu que és el que va interpretar el Sr. Viol.
El Sr. Viol diu que a l’acta d’eixe ple fica el que la Sra. Orient va llegir 
i ell pregunta al Secretari i contesta.

La Sra. Orient diu que no perquè el Sr. Viol diu que ella ha dit una 
cosa que no ha dit.

El Sr. Viol diu que ell simplement diu el que ella llig, i no s’inventa 
res, que no més diu el que diu l’acta.

El Sr. alcalde insisteix en el fet que moltes coses s’haurien de puntua-
litzar perquè no són fàcils d’entendre per tota la gent.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu: 
Preguem als membres del JNP que quan algun regidor es puga deixar 


